
 
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde nr. 54 
Mandag den 20.februar 2024 kl. 18.00 – 19.30  
Vi spiser lidt mad, kl.17.30-18.00 i personalerummet efter mødet med BUU.  
Forældrerepræsentanter  
Chanet Cesse Pihl: Camilla 7.E 
Mona-Lise Nørgaard Gamst-Halle: Mathilde 3.X, Matthea 1.C  
Michala Pernille Skovgaard Forsberg: Magnus 6.C, Felix 3.X  
Henrik Thormod Andersen: Rebecca 6.D 
Fatme Clementine Megahid: Viggo 2Y  
Sofie Bay Simony (Næst-forperson): Vitus 3.X, Hector 1.B 

Cecilie Zacho Skanborg (forperson for skolebestyrelsen): Herman 2.Z  
  
Elevrepræsentanter:  
Emil Lindskov Garben 7X 
Magnus Fabian Jarhl Hansen 7X 

Medarbejderrepræsentanter:  
Mille Carlsen, lærer   
 
Thomas Schøtt, pædagog 
  
Ledelsesrepræsentanter:   
Kristoffer Færkel, skoleleder 

Peter Lund, faglig leder udskolingen 
 
 
  

  

Ordstyrer:  
Cecilie 

Referent: 
Peter Lund 

 

D: Drøftelse B: Beslutning O: Orientering 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling  Referat  Tid   Ansvarlig  

1. Godkendelse af referat.  Godkendt. 5 min  B Ordstyrer  

2. Nyt fra eleverne. 
  

Der er kommet skraldespande på gangene. 
Sæbeholderne er repareret og virker igen. 

10 min O Elever 

3. Evaluering af mødet med BUU. 
  

En oplevelse af at BUU lyttede og svarede 
fint, men også havde en del spørgsmål den 
anden vej. 

Det fungerede fint at vi var to skole til 
mødet.  

Der var lidt meget “løs snak”. 

Der kom ikke noget konkret ud af mødet. 
Måske var spørgsmålene ikke konkrete nok. 

30 min D Kristoffer 

4. Baggrund for fald i 
kompetencedækningen. 
Kristoffer fremlægger de forhold 
der har ændret sig og som 
kommer til udtryk som et fald i 
kompetencedækningen.  

Der har været et konkret fald i 
linjefagsdækning på skolen. 

Faldet skal findes i tysk mellemtrin og 
historie/samfundsfag. 

I krea-ordningen mellemtrin og naturfags-
strukturen i udskolingen, ser det ud som om 
der er manglende linjefagsdækning, hvilket 
dog ikke er korrekt. 

30 min O/D Kristoffer 



 
 

5. Informationspunkter. 
- Budget 2024 til fremlæggelse på 

næste skolebestyrelsesmøde 
- Kort omkring budgetnote 7 og 

usikkerhed i forhold til 
teamdannelse og især 
fagfordelingen. 

-Budget er kommet og ser umiddelbart bedre 
ud en tidligere. 

-Der sker en tildeling af ca. 80mill på hele 
børne og kulturområdet i kommunen, for at 
dække et underskud. Over en årrække 
reduceres denne tildeling. 

10 min O Kristoffer 

6. Evt. - Kom til MUSICAL på onsdag!! 5 min  
 

 Til kommende møder: 
- Senere mødetid i udskolingen 

(marts). 
- Undervisning af talenter. 
- Håndtering af alvorlige 

situationer på skolen. 

  
  

     

Sager udenfor dagsorden.    
  

 
   

 


